

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2024-04-08
Plats: Orrliden
Närvarande: Satu Verlinna
Pär Eriksson
öMichael Petersson
Maria Larsson
Robin Mellqvist
Lena Pettersson
Magnus Sand
Nina Lindström

Ej närvarande:

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

a. Godkännande av föregående protokoll

Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2024-03-11, samt årsmötesprotokollet och efterföljande konstituerande mötesprotokoll från 2024-03-21 till handlingarna.

3. Orrliden –avstämningar

a. Framtid Orrliden

Vi kommer skicka in en ansökan till Sparbanksstiftelsen men vi avvaktar tills efter cupen. Maria och Pär hanterar frågan.

Vi tog in ytterligare en offert på grävningen till nya aktivitetsytan men den var dubbelt så dyr som Parnéus'.

b. Kultur & Fritid – uppföljning

Vid mötet med kommunen så fick vi vetskap om att parkeringen vid skolan tillhör Orrliden! Vår önskan om att få gången från nya entrén till klubbhuset klart till cupen går tyvärr inte i uppfyllelse. Det kommer att bli en asfalterad gång men den tas i samma veva som övriga grävningar asfalteras igen i Skogstorp.

Skytningen mot skolans parkering är på gång, enligt kommunen.

4. Summering av läget i fotbolls- och föreningsverksamheten

a. Läget i våra lag

Det är stabilt i våra lag och verksamheten flyter på. Maria stöttar och hjälper de nya ledarna.

Damlaget har haft det lite lugnare på träningsfronten runt påsk men nu närmar sig seriepremiären och träningen intensifieras.

Det är en mycket bra stämning i Herrlaget just nu. Bådar gott inför säsongen!

b. *Fotbollskommittén*

Kommittén och FU IF, Sara och Peter, hade ett bra mötet där de tog fram ramarna för arbetet framåt. Ett möte kommer att hållas med alla ledare den 22 april i skolans matsal.

c. *Cafeterian öppettider och ansvar*

Schemalaggningsen ska läggas för seriematcherna så fort spelschemat är klart, men under tiden kör vi alla träningsmatcher och de ger bra intäkter.

d. *Fortsättning Kvalitetsklubb*

Vi har tre punkter från arbetet som vi känner är extra viktiga och det är domar- och ledarförsörjningen samt att vi har fått till två personer som är FU IF och kan stötta och hjälpa i alla lag.

5. Ekonomi – lägesrapport

a. *Ekonomiska läget jan - mar*

Vi tittade igenom siffrorna och än så länge är det svårt att sia om helåret med tanke på att säsongen inte är igång än.

b. *Sponsorarbetet – upplägg 2024*

Henrik Holmén önskar nytt möte med Pär och Maria för att gå igenom listan och fördela kontakterna. En ny lista går ut till alla i styrelsen och efter att mailet gått ut till sponsorerna startar vi rundringningen.

6. Årshjulet och översiktlig planering

a. *Fokus april-maj*

Vi gick igenom listan och allt är under kontroll. Vi diskuterade även om fotbollsskolan ska ligga v25, som den brukar, eller om vi ska flytta den till veckan innan skolan börjar igen efter sommarlovet. Vi fattar inget beslut just nu utan bordlägger den till nästa möte.

b. *Midsommarfirande*

Ett möte med kontaktföräldrarna ska hållas så fort cupen är över.

7. Årsmöte 21 mars

a. *Summering av mötet*

Vi började kvällen med ett föredrag av Annica Barsley som berättade om sin karriär som fotbollsspelare. Därefter startades årsmötet och Marie Svensson tog oss igenom det under bra dialog med medlemmarna som närvarade.

b. *Valberedningen 2024*

Jörgen Axelsson tackade för sig och nu består valberedningen endast av Conny Värethag. Årsmötet uppdrog till styrelsen att komplettera valberedningen med ytterligare ledamöter.

8. Rapporter och inbjudningar

a. *Kansliet aktuella frågor*

Maria har varit på samorganisationens årsmöte. Allt flöt på.

Robin var på uppstartsträff för div5.

Maria har blivit kontaktad av ett par tre aktörer som vill att vi ska gå på deras upplägg istället för laget.se. Lena och Maria ser över de olika förslagen och tar fram kostnads kalkyler som vi kan jämföra.

Maria och Lena gör en grov skiss på kostnaden för Digital Lagkassa och redovisar vid nästa möte.

Nu drar säsongen igång och det är dags att se över städningen. Maria begär in offert från Kfast.

Vi har bytt från Telia till Hallon företag på kansliet.

Vi **beslutar** att ansöka om Ungdoms-DM i slutet på augusti.

b. Eskilstunacupen

Vi slår rekord i antal lag – hela 454st är anmälda! Styrelsen försöker komma ner under helgen och stötta med lite sysslor.

c. Uppfångade frågor i föreningen

De 11v11 mål som finns på 9v9-planerna är trasiga och behöver beställa hem nya.

9. Styrelsemöten våren 2024

- a. *Måndagar 18.00-20.15*
6 maj – 10 juni

10. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

11. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Pär och Maria ser till att en ansökan om medel skickas till Sparbanksstiftelsen
- Skyltning mot skolans parkering är på gång
- Gången från skolans parkering mot klubbhuset kommer att asfalteras
- En tränarträff ska hållas 22/4 i skolans matsal
- Maria skickar ut en ny, uppdaterad, sponsorlista till styrelsen
- Beslut om när i tiden vår fotbollsskola ska ligga fattas vid maj-mötet
- Möte med kontaktföräldrarna, inför Midsommar, ska hållas så fort cupen är över
- Maria och Lena tar fram kostnadskalkyler på de aktörer som hört av sig rörande ersättningssystem för laget.se så vi har något att jämföra med
- Maria och Lena gör en grov skiss på vad kostnaden kan landa på för laget om vi skulle gå med i Digital Lagkassa
- Vi beslutar att ansöka om Ungdoms-DM
- Nya nät till 11v11-målen som står på 9v9-planen ska införskaffas

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson